

27 June 2016

Dear Customer

Notice of Amendment to the Bank Charges Schedule

We would like to inform you that with effect from 1 Aug 2016 (“Effective Date”), the existing fees and charges of the Information services – Stock Watch stated in the Bank Charges Schedule (“Schedule”) will be revised as follows (the numbering used in the Schedule is adopted in this Notice of Amendment).

3) Information services – Stock Watch	
a) Securities Account	
- Monthly subscription fee	HK\$330

This Notice of Amendment serves as our 30 days’ notice to you regarding the change to the relevant service charge set out above. This change will take effect automatically on the Effective Date and will be binding on you. The Bank reserves the right to introduce new service charges from time to time.

For enquiries or if you would like to request for a copy of the Schedule, please contact our branch staff or visit our website at www.dbs.com.hk.

DBS Bank (Hong Kong) Limited

This is a computer generated letter and a signature is not required
Issued by DBS Bank (Hong Kong) Limited

親愛的客戶：

銀行服務收費表修訂通知

謹此通知，本行將由2016年8月1日起（“生效日”）調整銀行服務收費表（“收費表”）所載資訊服務 - 股票即時報價服務的現行收費，詳見如下（按銀行服務收費表所採用的編號逐一列明）：

3) 資訊服務 - 股票即時報價服務	
a) 證券戶口	
- 每月收費	HK\$330

本行以此修訂通知提前30天通知閣下有關以上服務收費的調整。以上更改將於生效日自動生效及對閣下具有約束力。本行亦保留權利不時推行新收費。

如需查詢詳情或索取收費表，請與本行職員聯絡或瀏覽本行網站www.dbs.com.hk。

星展銀行（香港）有限公司

本函乃電腦列印文件而不需簽署

由星展銀行（香港）有限公司刊發

2016年6月27日